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پرسپولیسجامحذفیرامیخواهد

تلاش برای بازی با هوادار در آزادی
یحیی گل محمدی برای جبران فصل پیش که تیمش بدون جام فصل را به پایان رساند، 

می خواهد هر دو جام لیگ برتر و حذفی را به هواداران تیمش هدیه دهد. در همین راستا 

سرخپوشان اگر فردا موفق به شکست نساجی شده و جشن قهرمانی بگیرند بعد از یک 

روز استراحت برای بازی با هوادار استارت خواهند زد. در واقع سرخپوشان جام حذفی را 

بسیار جدی گرفته و می خواهند در این جام که تا مرحله نیمه نهایی آمده اند، نیز با تمام 

قوا ظاهر شوند. مخصوصا اینکه احتمال در پیش بودن دربی دیگر هم در این جام زیاد 

است. مدیریت باشگاه پرسپولیس نیز سخت درحال رایزنی است که مانند بازی با پیکان 

با تیم هوادار نیز در ورزشگاه آزادی مصاف داشته باشند، اگرچه در این مورد هم شورای 

تامین اســـتان تهران تصمیم خواهد گرفت. باشـــگاه پرسپولیس به مانند بازی با پیکان 

این رویه را در پیش گرفته که مقابل هوادار بازی در ورزشگاهی برگزار شود که هواداران 

تیم شان بتوانند حضور پیدا کنند حتی اگر سهمیه آنها 10 درصد ورزشگاه باشند.

سفر جداگانه هیات مدیره و مدیرعامل 
پرسپولیس به قائمشهر

حساســـیت بالای بازی فردا عصر نساجی و پرســـپولیس در ورزشگاه وطنی قائمشهر و 

شانس زیاد قهرمانی سرخپوشان پایتخت در پایان این بازی باعث شده که مدیران این 

باشـــگاه به دنبال سفر به قائمشـــهر باشند. در همین راستا رضا درویش قصد دارد فردا 

شـــب به اتفاق تعداد زیادی از دوســـتانش به صورت زمینی عازم قائمشهر شود. البته او 

در هتلی جدا از اعضای تیم اسکان خواهد داشت و ساعاتی قبل از آغاز بازی به اردوی 

سرخپوشـــان ملحق می شود. اعضای هیات مدیره باشگاه پرسپولیس هم به دنبال این 

هستند تا در مراسم احتمالی اهدای جام روی سکو باشند و به این خاطر آنها فردا صبح 

راهی قائمشهر می شوند.  این در شرایطی است که اعضای دو تیم پرسپولیس و نساجی 

نیز عصر امروز با یک پرواز چارتر شده راهی خواهند شد. همچنین بنا به تصمیم یحیی 

گل محمدی تمامی بازیکنان این تیم در این ســـفر تیم شـــان را همراهی خواهند کرد تا 

در جشن احتمالی پایان مسابقه حضور داشته باشند. پرسپولیس برای بازی فردا هیچ 

بازیکن مصدوم و محرومی در تمرینات ندارد. 

فقط 40 درصد لیگ برتر مجوز حرفه ای می گیرند
رقابت های فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا برای اولین بار منطبق با تقویم آسیایی در حالی 

از شهریورماه سال جاری آغاز می شود که هنوز مشخص نیست از کشورمان کدام تیم ها 

راهی این رقابت ها خواهند شـــد. برای این رقابت ها قرار است 3 سهمیه اصلی به همراه 

یک سهمیه پلی آف از ایران راهی این رقابت ها شوند این در حالی است که طبق مصوبه 

قبلی، دو قهرمان لیگ برتر و جام حذفی فصل گذشـــته و امسال رقابت های باشگاهی 

کشورمان به این رقابت ها راه پیدا خواهند کرد. این در شرایطی است که این نمایندگان 

باید در ابتدا مجوز حرفه ای را کســـب کرده و ســـپس با کســـب مجوز داخلی )قهرمانی 

در یکی از دو جام طی فصل گذشته و فصل جاری( راهی رقابت های آسیایی شوند. 

نکته قابل توجه اینکه از مجموع 16 تیم حاضر در رقابت های لیگ برتر تنها 14 تیم )به 

جز نفت آبادان و نفت مسجدسلیمان( برای کسب مجوز حرفه ای خود از کمیته صدور این 

مجوز اقدام لازم را به عمل آورده و از این تعداد نیز طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« 

به احتمال بسیار زیاد تنها 40 درصد )بین 5 تا 6 تیم لیگ برتری( این مجوز را درنهایت 

کســـب کرده و تنها این تعداد تیم در صورتی که عنوان قهرمانی رقابت های داخلی را به 

دست آورده باشند می توانند راهی رقابت های آسیایی شوند.  گفتنی است در صورتی که 

تیم های قهرمان به خصوص در رقابت های لیگ برتر این شرایط را نداشته باشند تیم های 

بعدی در حالتی که مجوز حرفه ای را به دست آورده باشند راهی آسیا خواهند شد.
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معمـای نیمکـت اسـتقلال بـرای فصل بعـدی همچنان ذهن هـواداران این 

تیـم را آزار می دهـد. از یـک طـرف زمزمه هـای جدایـی سـاپینتو پیچیـده 

شـده و از سـوی دیگر شـنیده شـدن گزینه های ناکارآمد و ناکاربلد باعث 

شـده اسـت تا خطر بزرگی بیخ گوش آبی ها برای فصل بعدی قرار داشـته 

باشد. البته باشگاه استقلال برای چندمین بار روز گذشته این موضوع را 

تکذیب کرده و رسـما هرگونه مذاکره مسـتقیم یا غیر مسـتقیمی با مربیان 

دیگـر را تکذیـب کـرد و بـار دیگـر اعـلام کـرد همان طور کـه حجـت کریمـی 

سرپرسـت مدیرعاملی باشـگاه اسـتقلال پیش از این اعلام کرده بود، این 

باشـگاه گزینـه ای غیـر از ریـکاردو سـاپینتو بـرای سـرمربیگری این تیم در 

فصل آینده ندارد و مذاکرات مثبت دوطرف در همین خصوص ادامه دارد. 

 باشگاه چه می گوید؟
تکـرار بیانیه هایـی بـه این شـکل از سـوی باشـگاه اسـتقلال، بدان معناسـت که 

سـاپینتو خـودش بایـد تصمیـم لازم را بـرای ادامه همکاری با اسـتقلال بگیرد اما 

به زعـم مدیـران اسـتقلال مشـخص نیسـت چرا در ایـن خصوص مدام زمـان را به 

عقـب می انـدازد. ایـن در حالـی اسـت که در سـفر کریمـی به امـارات، مذاکرات 

اولیـه و لازم بـا وکلا و مدیـر برنامه هـای ایرانی و خارجی سـرمربی پرتغالی به عمل 

آمـده و حتـی طرفیـن نیـز به توافقاتی دسـت پیـدا می کنند. 

پیـش از ایـن نیـز کریمـی در نشسـتی بـا سـاپینتو در هتـل آزادی جلسـه ای را 

برگـزار کـرده کـه در ایـن خصـوص در »فرهیختـگان« در گزارشـی مبسـوط بـه 

جزئیـات ایـن جلسـه اشـاره کـرده و اعـلام کردیـم قـرار اسـت بـه زودی در جلسـه 

دیگـری بیـن آنهـا، دربـاره ادامه همکاری طرفین بـرای فصل بعدی صحبت های 

نهایـی مطرح شـود. 

همـه اینهـا درحالـی هسـتند که از باشـگاه اسـتقلال خبر می رسـد بـرای تمدید 

قرارداد با سـاپینتو، مدیران این باشـگاه از هماهنگی های لازم برخوردار هسـتند 

و بندهـای جدیـد قـرارداد بـرای فصـل بعـدی نیـز در ایـن قـرارداد درج شـده و 

حـالا آنهـا منتظـر تصمیـم و تمـاس ایـن سـرمربی بـرای اعلام نظر وی هسـتند تا 

درصورتی کـه سـاپینتو چـراغ سـبز نشـان دهـد، به سـرعت قـرارداد وی از سـوی 

سرپرسـت مدیرعاملـی ایـن باشـگاه امضـا شـود. البتـه طبـق قـرارداد اولیـه اگـر 

اسـتقلال قهرمـان لیـگ می شـد ایـن قـرارداد اتوماتیـک وار تمدیـد می شـد و 

دیگـر نیـازی بـه مذاکـرات مجـدد نبـود. شـنیده های »فرهیختـگان« حکایـت از 

آن دارد کـه در صـورت تمدیـد بـرای فصـل بعـدی، 20 درصد به قرارداد سـاپینتو 

از لحـاظ رقمـی اضافـه خواهد شـد. 

 

 ساپینتو چه می گوید؟
قبـلا هـم نوشـته بودیـم که ریکاردو سـاپینتو اعلام کرده ابتدا باید برخی مسـائل 

حـل و فصـل شـود تـا او تصمیـم خـود را بـرای تـداوم همـکاری با اسـتقلال برای 

فصل بعدی اعلام کند. او شروطی مانند پرداخت دستمزد و معوقات بازیکنان، 

کادرفنـی و خـودش، تامیـن یـک زمیـن تمرینـی دیگـر به جـز کمـپ حجـازی و 

تعیین تکلیـف درخصـوص محـل اقامـت و اسـکان وی برای یک سـال آینده دارد 

تـا پـس از آن تـازه وی برنامه هایـش بـرای آماده سـازی اسـتقلال را اعـلام کند. از 

منظـر ایـن مربـی همیـن کـه وی ایـن مسـائل را بـه سـمع و نظر باشـگاه رسـانده 

یعنی چراغ سبز لازم برای ماندن را از مدت ها قبل نشان داده و حالا این مدیران 

باشـگاه هسـتند که باید اراده لازم را با برطرف کردن موانع موجود نشـان دهند. 

طبـق شـنیده های »فرهیختـگان« ایـن سـرمربی برنامه هـا و حتی لیسـت ورود و 

خـروج خـود را نیـز آمـاده کرده اسـت و فقط منتظر اسـت تا موانعـی که از دیدگاه 

سـرمربی پرتغالـی وجـود دارد رفع شـده تـا در صورت تداوم همـکاری برای فصل 

بعـدی، در جلسـات بعـدی بـا مدیـران باشـگاه؛ از برنامه هـا و لیسـت خـود بـرای 

اسـتقلال در فصـل جدیـد رونمایی کند. 

در هر صورت فعلا مهم ترین موضوع به تامین منابع مالی برای تسویه حسـاب با 

این سرمربی پرتغالی مربوط می شود که طبق اطلاعات رسیده به »فرهیختگان«، 

باشـگاه در  صـدد آن اسـت تـا بـا همکاری با بانک شـهر، این رقـم طی هفته آینده 

تامین مالی شـده تا اولین گام برای تمدید همکاری برداشـته شـود. 

 چرا طرفین برای تمدید قرارداد معطل می کنند؟
در ایـن خصـوص برخـی عقیـده دارنـد تحـرکات پشـت پرده ای در حـال انجـام 

اسـت تـا سـاپینتو را از ادامـه همـکاری بـا اسـتقلال منصرف کنـد. در هر  صورت 

منافـع عـده ای بـا رفتـن ایـن سـرمربی تامیـن شـده و آنهـا می تواننـد در فضایی 

راحت تـر، گزینه هـای داخلـی و حتـی خارجـی خـود را بـرای فصـل بعـدی بـه 

نیمکـت اسـتقلال لینـک کننـد ایـن در صورتـی اسـت که شـاید سـاپینتو اعتقاد 

دارد تـا تعیین تکلیـف مدیریـت باشـگاه نبایـد اقـدام جدیـدی را انجـام داده و 

همچنـان منتظـر روز برگـزاری مجمع باشـگاه اسـتقلال بعد از پایـان رقابت های 

جـام حذفـی و انتخـاب مدیـران جدیـد بماند. 

از سـوی دیگـر نیـز اگـر ایـن سـهل انگاری تـا بـه امـروز در ایـن خصـوص از سـوی 

مدیران مطرح باشـد، چه بسـا آنها هم منتظر این باشـند تا سرنوشـت اسـتقلال 

در رقابت هـای جـام حذفـی و به خصوص در دیدار فینال احتمالی در برابر حریف 

دیرینـه مشـخص شـود. در هر صـورت ناکامی احتمالی در جـام حذفی می تواند 

دست آنها برای قطع این همکاری را در یک فضای نارضایتی، بیشتر باز بگذارد. 

 پیشنهاد خارجی برای ساپینتو تایید شد
در هـر صـورت هرچـه هسـت به نظـر می رسـد تیمـی کـه سـاپینتو در فصل جاری 

و به خصـوص در نیم فصـل دوم رقابت هـا سـاخته و البتـه عملکـرد ایـن تیـم در 

رقابت هـای اخیـر تـا قبـل از دربـی، به شـدت مـورد توجـه هـواداران قـرار گرفته و 

از سـوی دیگر عدم وجود گزینه مناسـب داخلی برای هدایت اسـتقلال در برهه 

زمانـی فعلـی و البتـه شـنیده شـدن نـام برخـی از ایـن نفـرات در حوالـی نیمکت 

آبی پوشـان باعث شـده تا فعلا سـاپینتو بهترین و در دسـترس ترین گزینه ممکن 

بـرای هدایـت آبی هـا در فصـل بعدی باشـد. 

ایـن در حالـی اسـت کـه این سـرمربی برای فصل جاری تیمـی را در اختیار گرفت 

کـه خـودش آن را نبسـته و در نیم فصـل هـم هیـچ فرصتـی بـرای تقویـت آن پیدا 

نکرد. بنابراین طبق ادعای اهالی فن در صورتی که ساپینتو خودش استقلال را 

بسـته و از سـوی دیگر بتواند در بزنگاه های حسـاس، از نظر رفتاری بر اعصابش 

تسـلط داشـته باشـد، مطمئنـا در صورت مانـدگاری از حالا می توان دسـتاوردی 

بـزرگ را بـا اسـتقلال بـرای فصـل بعـدی از این سـرمربی پرتغالی انتظار داشـت. 

البتـه شـنیده ها حاکـی از آن اسـت کـه چنـد پیشـنهاد خارجـی نیـز بـرای فصل 

بعـدی بـه ایـن سـرمربی رسـیده اسـت و ایـن می توانـد کار آبی هـا بـرای ادامـه 

همـکاری بـا ایـن مربـی پرتغالی را کمی سـخت کند.

مدیران استقلال: آماده تمدید قرارداد هستیم؛ ساپینتو تماس بگیرد

وط و لیست نقل و انتقالاتی یعنی چراغ سبز نزدیکان ساپینتو: شر

تیم فوتبال اســـتقلال بعد از آن که موفق نشـــد در مهلت مقرر از پیش اعلام شده، مدارک لازم را به منظور کسب 

مجوز حرفه ای بارگذاری کند، طبق شنیده ها از دور بعدی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا کنار گذاشته شده تا 

برخلاف مجوز داخلی براســـاس قهرمانی در لیگ برتر، برای دومین ســـال پیاپی از حضور در رقابت های آسیایی 

محروم شـــود. برهمین اســـاس استقلالی ها تنها تا دهم فروردین ماه سال جاری فرصت داشتند تا مدارک مالی 

خود را بارگذاری کنند؛ این در حالی اســـت که مطالبات اســـتراماچونی بعد از این تاریخ به وی پرداخت شده تا 

امیدواری زیادی برای کسب مجوز حرفه ای از سوی باشگاه استقلال باقی نماند. 

نکته قابل توجه اینکه طبق شـــنیده های خبرنگار »فرهیختگان« با وجود ســـپری شـــدن حدود یک ماه و نیم از 

مهلت بارگذاری مدارک مالی از سوی باشگاه ها، استقلالی ها همچنان مدارک مربوطه از جمله مدارک مختص 

به تسویه حساب با استراماچونی و سایر پرونده های مالی را در بخش مربوطه در سایت زیرمجموعه کنفدراسیون 

فوتبال آسیا بارگذاری نکرده و مشخص نیست چرا این امر تا به امروز به تعویق افتاده است. 

البته شاید یکی از دلایل این امر به عدم تسویه حساب با یکی از معدود طلبکاران داخلی این باشگاه یعنی احمد 

موسوی مربوط شود که طبق شنیده ها قرار است به زودی و در روزهای ابتدایی هفته آینده مطالبات این بازیکن 

به وی پرداخت شـــود تا نهایتا با تجمیع تمامی اسناد مالی درخصوص تسویه حساب با طلبکاران استقلال، این 

اسناد تماما یک جا در سایت مربوطه بارگذاری شوند. 

مهـــدی طارمـــی تنها یک فصل دیگر با پورتو قرارداد دارد و تلاش این باشـــگاه برای تمدید این قرارداد هنوز به 

نتیجه نرسیده است. در چنین شرایطی رسانه های پرتغالی احتمال جدایی طارمی در پایان این فصل و حضور 

او در تیم های مختلف را مطرح می کنند که تازه ترین آنها بایرن مونیخ آلمان است. مونیخی ها برای تقویت خط 

حمله خود و جانشینی روبرت لواندوفسکی که در ابتدای این فصل از جمع این تیم جدا شد به دنبال یک مهاجم 

گلزن هســـتند و طارمی در کنار کولو موانی فرانســـوی از گزینه های این تیم محسوب می شود. روزنامه رکورد 

پرتغال درباره شـــرایط این مهاجم ایرانی در تیمش می نویســـد: »مهدی طارمی این هفته با گلزنی برابر کاساپیا 

یک گام دیگر در جدول بهترین گلزنان لیگ بالا رفت و حالا به یک قدمی گونســـالو راموس رســـیده اســـت. در 

چنین شـــرایطی شـــاید او بتواند به رویای خود برای کسب عنوان آقای گل لیگ رسیده و دو هفته پایانی بتواند 

با گلزنی برابر فامالیکائو و ویتوریا گیمارش کفش طلای پرتغال را کســـب کند. البته او در بین بهترین گلزنان 

لیگ های اروپایی با 25.5 امتیاز رتبه 65 را در اختیار دارد و فاصله زیادی تا ارلینگ هالند در صدر این جدول 

دارد. او ممکن است در انتهای فصل این تیم را ترک کند و راهی تیم دیگری شود اما پورتو شاید نگرانی خاصی 

در این زمینه نداشته باشد، چراکه دنی ناماسو انگلیسی نشان داده که آینده خوبی در این تیم دارد و می تواند 

جانشـــینی خوب برای طارمی باشـــد. به همین دلیل پورتو می تواند با خیالی راحت تر برای فروش احتمالی 

طارمی در تابستان برنامه ریزی کند.«

مدارک استقلالی ها همچنان دور از بارگذاری

مطالباتموسویهفتهبعدپرداختمیشود؟
رسانه پرتغالی به دنبال جانشین مهاجم ایرانی

طارمیباآقایگلیازپورتومیرود؟

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

بازیکنان پرسپولیس و یک بازی تا انجام ماموریت سخت
هفته پایانی لیگ بیست ودوم فردا برگزار می شود و تکلیف تیم قهرمان این 

دوره از مسابقات مشخص خواهد شد. پرسپولیس اگر فردا بتواند هفتمین 

برد پیاپی خود را کســـب کند جام قهرمانی را بالای سر خواهد برد. در واقع 

بعد از شکســـت پرسپولیس مقابل سپاهان در تهران بود که فاصله امتیازی 

سرخپوشان با رقیب اصفهانی شان به چهار امتیاز رسید و همان موقع بازیکنان 

پرســـپولیس هم قسم شدند تمام بازی های باقی مانده خود تا پایان فصل را 

ببرند و توجهی به نتایج رقبا نداشته باشند. هم اکنون برای انجام این ماموریت 

فقط یک بازی دیگر باقی مانده که چنانچه با پیروزی این تیم ختم شـــود، 

ماموریت نامبرده به نحو احسن انجام گرفته است. در این میان سپاهان هم 

یک شکســـت مقابل تراکتور در تبریز داشـــت و یک تساوی مقابل ملوان در 

اصفهان که باعث شـــد صدر جدول را از دست بدهد. حالا در هفته پایانی 

شـــرایط به گونه ای رقم خورده که پرسپولیس و سپاهان هر دو باید خارج از 

خانه به مصاف رقبای هفته پایانی شان بروند. حریف شاگردان مورایس مس 

کرمان است که برای بقا در لیگ تحت هر شرایطی باید بازی آخر خود را ببرد 

در غیر این صورت باید منتظر نتیجه بازی گل گهر و صنعت نفت آبادان باشد. 

اما هفته پایانی برای نســـاجی به نوعی تشریفاتی است از این جهت که این 

تیم بقایش در لیگ قطعی شده و فقط می تواند امیدوار باشد که با شکست 

پرسپولیس دو پله صعود کند. نباید فراموش کرد که شاگردان هرناندز 6 روز 

بعد از بازی با پرسپولیس باید در تهران به مصاف استقلال رفته و حساس ترین 

بازی فصل خود را در مرحله نیمه نهایی جام حذفی انجام دهند. 

 پرسپولیس از چه مقطعی اوج گرفت؟
در فصلی که گذشـــت پرســـپولیس دو نیم فصل تقریبا متفاوت داشت. در 

نیم فصل اول سرخپوشان در چند مقطع وارد حاشیه شدند و تاوان آن را هم 

پس دادند. اما یکی از مهم ترین حواشی این تیم زمانی رخ داد که بازیکنان 

ملی پوش این تیم درگیر مســـابقات جام جهانی بودند و نفرات با تجربه تر و 

قدیمی تر این تیم فرصت را غنیمت شـــمرده و با تحریم تمرینات باشـــگاه را 

تحت فشار قرار دادند که جریمه 5 درصدی فصل قبل را ببخشند. اتفاقی که 

درنهایت منجر شد این دسته از نفرات به کمیته انضباطی باشگاه هم احضار 

شوند. در این ماجرا یحیی به این دسته از نفرات هشدار داد که بابت کاری 

که انجام دادند عواقبش را هم خواهند دید و این اتفاق عملی هم شد و چند 

سرخپوش جایگاه خودشان را در تفکرات تاکتیکی سرمربی از دست دادند. 

نکته جالب توجه اینکه در این مقطع افشین پیروانی هم مدت تقریبا طولانی 

در ســـفر به سر می برد و غیبتش کاملا احساس شد. اما برای نیم فصل این 

بار اعتراضات مکرر یحیی گل محمدی به داوری بازی ها، برنامه مسابقات و 

ربط دادن آنها به مسائل غیرفوتبالی باعث شد که حواشی به وجود بیاید. در 

همین راستا هیات مدیره باشگاه پرسپولیس به اتفاق درویش وارد عمل شده و 

از گل محمدی خواستند تا پایان فصل دیگر در مورد مسائل داوری و پیرامون 

بازی ها صحبتی نکند و فقط روی مسائل فنی تمرکز کند. در واقع قرار شد 

اعتراض به این مسائل از سوی خود باشگاه انجام شود. یحیی اگرچه ابتدا از 

این مساله دلخور شد و چند هفته ای به نشست خبری هم نیامد اما رفته رفته 

ارتباط بهتری با مدیران باشـــگاهش برقرار کرد. در این میان هم پرسپولیس 

از شرایط بسیار بهتری از لحاظ نتیجه گیری پیدا کرده و در واقع اوج بگیرد. 

 سکوت سرخپوشان در قائمشهر می شکند؟
حساســـیت پایانی هفته پایانی لیگ باعث شده که مصاحبه های زیادی از 

سوی بازیکنان و مربیان تیم های بالای جدول لیگ و حتی برخی پیشکسوتان 

این باشگاه ها در مورد داوری ها، برنامه ریزی مسابقات و دست های پشت پرده 

در تعیین قهرمان لیگ در رسانه ها دیده شود. از این رو یحیی گل محمدی 

و افشین پیروانی از سرخپوشان خواسته اند به هیچ عنوان خود را درگیر این 

صحبت هـــای کنایه آمیز نکرده و فقط روی تمرینات و بازی های خود تمرکز 

کنند. در همین راستا سرخپوشان بعد از بازی با گل گهر در هفته بیست ونهم 

لیگ به طور کامل سکوت اختیار کرده و تمام تمرکزشان را روی بازی فردا با 

نساجی مازندران گذاشته اند. در واقع قرار است بازیکنان پرسپولیس جواب 

بعضی صحبت ها یا بهتر اســـت بگوییم کنایه ها از سوی تیم های رقیب شان 

را بعد از بازی فردا بدهند. 


